

# 2024 Shu Ren Reward Program



## 1. ELIGIBILITY 资格

Students enrolled in our tuition program are eligible to participate in the rewards program.  
参加我们补习课程的学生都可以参与2024奖励活动。

## 2. REWARD REDEMPTION 奖励兑换

Students can claim rewards as advertised on the poster.  
学生可以领取海报上所刊登的奖励。

## 3. TEACHER VERIFICATION 教师确认

To redeem rewards, teachers must provide evidence of student performance, achievements, or improvements. This can be done by recording a video or taking a photo of the student's work or progress.  
如果要兑换奖励,教师必须提供学生的表现、成就或进步的证据。可以通过录制视频或拍摄学生的作品或进展照片来完成。

## 4. SUBMISSION PROCESS 提交流程

Teachers are required to submit the recorded video or photo proof to the marketing department for verification (**WHATSAPP: 0168156282**). While uploading videos or photos, the teacher must attach the student's name, branch location, and student progress to the marketing department.  
教师必须将录制的视频或照片证明提交给市场部门进行验证 (WhatsApp: 0109686282)。在上传视频或照片时,教师必须附上学生的姓名、分支机构位置和学生的进展情况。

## 5. Verification Process 验证流程

The marketing department will review and verify the submitted proof before rewards are issued.  
市场部门将审核视频或拍摄学生的作品。

## 6. REWARD DISTRIBUTION 奖励分发

Once the proof is verified, rewards will be distributed to each centre by the following Wednesday.  
礼物由营销部随机分发,奖励将在下周三之前分发给每个中心。

Example :

PTAC	PPMMI	PTPB	PTII
17/04/24	17/04/24	17/04/24	17/04/24
24/04/24	24/04/24	24/04/24	24/04/24
03/05/24	03/05/24	03/05/24	03/05/24

## 7. REWARD RENEWAL 奖励海报更新

The reward will be renewed once all gifts have been claimed.  
一旦所有礼品都被领取完毕,奖励海报将进行更新。

**\*Changes to Terms:** The tuition centre reserves the right to amend or modify the terms and conditions of the rewards program at any time without prior notice.  
条款更改:补习中心保留随时修改或修改奖励计划条款和条件的权利,恕不另行通知。

**\*Contact Information:** For any inquiries or assistance regarding the rewards program, please contact the marketing department.  
如对奖励计划有任何疑问或需要帮助,请联系市场部门。

\*All images or videos will be used for marketing, promotion, and sharing purposes. Please inform us promptly of any infringement.  
所有的图片或影片将用于营销、宣传和分享,如有侵权,请及时告知。